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Protokół nr 2/18 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu   20.12.2018 r.  

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego                     

i Finansów – radna Alicja Ordon,  wiceprzewodniczący komisji– radny Rafał Stateczny, członek 

komisji – radna Irena Rybarczyk, członek komisji – radny Jakub Malinowski, członek komisji – radna 

Urszula Gierałtowska , członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski. Lista obecności zał.1. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości – projekt nr 6/18. 

3. Zamknięcie posiedzenia.               

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 2  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – 

projekt nr 6/18. 

Uzasadnienie do projektu uchwał: 

„Przedkłada się projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2019  roku. 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych 

(Dz. U. z 2018 r., poz. 1445 ze zm.) rada gminy w drodze uchwały, określa wysokość stawek podatku 

od nieruchomości, z tym że roczne stawki nie mogą przekroczyć stawek ustalonych przez Ministra 

Finansów. 

W przedkładanym projekcie uchwały na rok podatkowy 2019 stawki pozostawiono 

na poziomie roku 2018, za wyjątkiem: 

- stawki dla gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego, która uległa obniżeniu do wysokości 

0,40 zł,  

- usunięto zapis dotyczący stawki przewidzianej dla gruntów sklasyfikowanych 

w ewidencji gruntów i budynków jako K, niezwiązanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej. 

W myśl art. 30 ust. 2 pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r., poz. 994 z późn. zm.) 

Wójt Gminy przygotowuje projekty uchwał rady gminy.” 

Komisja jednogłośnie w obecności 6 radnych odstąpiła od opiniowania powyższego projektu uchwały. 

Ad. 3 

Wolne wnioski. 

 

Ad. 4 

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

Protokołowała: 

Joanna Baszak    

                                                                                                          Przewodnicząca   KRGiF 

                                                                                                            Alicja Ordon 


